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PROTOKÓŁ 
z XV Sesji Rady Gminy Kołbaskowo 

w dniu 27 stycznia 2020 r. 
 
Obrady XV sesji Rady Gminy Kołbaskowo kadencji 2018 – 2023 odbyły się 27 stycznia 2020 r. w 
sali świetlicy gminnej w Kołbaskowie. Sesję o godz. 14.05. otworzyła i poprowadziła 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Dorota Trzebińska. 
Zgodnie z listą obecności w obradach XV Sesji Rady Gminy Kołbaskowo uczestniczyli radni: 
Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Monika Jacyna, Mateusz Jakubowski, Tomasz Kufel, 
Izabela Lis, Grzegorz Małowiecki, Krzysztof Przewoźniak, Czesława Ratajczyk, Małgorzata Rychel 
Anna Sypniewska, Iwona Szuszkiewicz, Zbigniew Szczuplak, Dorota Trzebińska i Roman Woźniak.   

W obradach uczestniczyli również: 
1. Małgorzata Schwarz – Wójt Gminy 
2. Irena Ostrowska –Skarbnik Gminy 
3. Janusz Kwidziński – Sekretarz Gminy 
4. Jerzy Adamiec – Radca Prawny 

oraz sołtysi i mieszkańcy Gminy Kołbaskowo 
Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Porządek dzienny: 
1. Sprawy regulaminowe 
2. Stwierdzenie quorum, 
3. Zastrzeżenia i poprawki do protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 
4. Zatwierdzenie porządku dziennego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Śliwkowa w miejscowości Warzymice. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części działki numer 47/81, 

obręb Kurów na okres 3 lat w trybie bezprzetargowym. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego (obręb Kołbaskowo i Przecław). 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie Moczyły. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego (obręb Karwowo). 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym Karwowo w gminie 
Kołbaskowo. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym Kamieniec. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Kołbaskowo. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy 

Kołbaskowo w II półroczu 2019 roku. 
14. Wolne wnioski i zapytania. 
15. Zakończenie obrad. 

 
 
Punkt 1: 
Otwarcie sesji. 
Przewodnicząca Rady Gminy powitała wszystkich zebranych w sali świetlicy gminnej w 
Kołbaskowie Wójta Gminy Kołbaskowo Panią Małgorzatę Schwarz, Skarbnika Gminy Kołbaskowo 
Panią Irenę Ostrowską, Sekretarza Gminy Kołbaskowo Pana Janusza Kwidzińskiego, Radcę 
Prawnego Pana Jerzego Adamca, radnych, sołtysów oraz mieszkańców gminy. 
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Punkt 2: 
Stwierdzenie kworum 
Przewodnicząca Rady Gminy oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 
15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  
 
Punkt 3: 
Zastrzeżenia i poprawki do protokołu z XIV sesji Rady Gminy Kołbaskowo. 
Nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń do protokołu z XIV sesji Rady Gminy Kołbaskowo.  
 
Punkt 4: 
Zatwierdzenie porządku dziennego 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej radna Izabela Lis złożyła wniosek o zdjęcie z porządku 
obrad punktu 10. „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym Karwowo w gminie Kołbaskowo”. 
Przedmiotowy projekt uchwały został jednogłośnie zdjęty z porządku XV sesji Rady Gminy 
Kołbaskowo. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
 
Porządek obrad po zmianach: 
Porządek dzienny: 

1. Sprawy regulaminowe 
2. Stwierdzenie quorum, 
3. Zastrzeżenia i poprawki do protokołu z XIV sesji Rady Gminy. 
4. Zatwierdzenie porządku dziennego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Śliwkowa w miejscowości Warzymice. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części działki numer 47/81, 

obręb Kurów na okres 3 lat w trybie bezprzetargowym. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego (obręb Kołbaskowo i Przecław). 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie Moczyły. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego (obręb Karwowo). 
10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym Kamieniec. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Kołbaskowo. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy 

Kołbaskowo w II półroczu 2019 roku. 
13. Wolne wnioski i zapytania. 
14. Zakończenie obrad. 

 
Punkt 5: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Śliwkowa w miejscowości Warzymice. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej radna Izabela Lis poinformowała, że projekt uchwały 
został pozytywnie zaopiniowany przez członków Komisji. 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
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ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XV/175/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy Śliwkowa w miejscowości 
Warzymice stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 6: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części działki numer 47/81, 
obręb Kurów na okres 3 lat w trybie bezprzetargowym. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej radna Izabela Lis poinformowała, że projekt uchwały 
omówiony został na posiedzeniu Komisji Gospodarczej i zaopiniowany pozytywnie. Do tej pory 
dzierżawca uiszczał czynsz terminowo, a w związku z tym, że kończy się umowa złożył wniosek o 
przedłużenie dzierżawy terenu z przeznaczeniem na cele przetrzymywania sprzętu rolniczego. 
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XV/176/2020 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę części działki numer 
47/81, obręb Kurów na okres 3 lat w trybie bezprzetargowym stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Punkt 7: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej poinformowała, że członkowie komisji pozytywnie 
zaopiniowali przedmiotowy projekt uchwały.  
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (12), PRZECIW (1), WSTRZYMUJĘ SIĘ (2), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Krzysztof Przewoźniak, Mateusz 
Jakubowski, Monika Jacyna, Tomasz Kufel, Zbigniew Szczuplak 
PRZECIW: Izabela Lis 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Małgorzata Rychel, Roman Woźniak 
Uchwała nr XV/177/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 8: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzania zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie Moczyły. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną 
opinię członków komisji. 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, 
Dorota Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
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Uchwała nr XV/178/2020 w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do sporządzania 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w obrębie 
Moczyły stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 9: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej poinformowała że projekt uchwały obejmuje zmianę 
przeznaczenia i zasad zagospodarowania terenu z zabudowy zagrodowej na zabudowę usługowo-
mieszkalną. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez członków Komisji 
Gospodarczej.  
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0),NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XV/179/2020 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 10: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym Kamieniec. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej poinformowała że projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie 
geodezyjnym Kamieniec został pozytywnie zaopiniowany przez członków komisji. Projekt 
obejmuje teren o wielkości 25,988 ha. Zmiana dotyczyła zwiększenia wysokości zabudowy do 30 
metrów, powierzchni zabudowy do 60%, a wskaźnik powierzchni biologicznie czynnej 
zmniejszono do 20%. 
Nikt nie zabrał głosu w dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Krzysztof Przewoźniak, Małgorzata 
Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew Szczuplak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Izabela Lis 
Uchwała nr XV/180/2019 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym 
Kamieniec stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 11: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Kołbaskowo. 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Monika Jacyna poinformowała, że 
przedmiotowy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię członków komisji. Skarga została 
uznana za bezzasadną. 
Nikt nie podjął dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (14), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Dorota Trzebińska, Grzegorz 
Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, Małgorzata Rychel, Mateusz 
Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, TomaszKufel, Zbigniew Szczuplak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Czesława Ratajczyk 
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Uchwała nr XV/181/2020 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy 
Kołbaskowo stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 12: 
Podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Gminy 
Kołbaskowo w II półroczu 2019 roku. 
Przewodnicząca Rady Dorota Trzebińska poinformowała, że sprawozdania poszczególnych 
komisji zostały zaopiniowane przez ich członków pozytywnie. 
Brak dyskusji w tym punkcie obrad. 
Wyniki głosowania:  
ZA (15), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0) 
ZA: Anna Sypniewska, Barbara Dąbrowska, Bożena Grzybowska, Czesława Ratajczyk, Dorota 
Trzebińska, Grzegorz Małowiecki, Iwona Szuszkiewicz, Izabela Lis, Krzysztof Przewoźniak, 
Małgorzata Rychel, Mateusz Jakubowski, Monika Jacyna, Roman Woźniak, Tomasz Kufel, Zbigniew 
Szczuplak 
Uchwała nr XV/182/2020 w sprawie sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady 
Gminy Kołbaskowo w II półroczu 2019 roku stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Punkt 13: 
Wolne wnioski i zapytania. 

Wójt Gminy Kołbaskowo Pani Małgorzata Schwarz poinformowała, że Gmina Kołbaskowo 
uzyskała szóste miejsce w Rankingu Zrównoważonego Rozwoju Jednostek Samorządu 
Terytorialnego w kategorii Gmina Wiejska i podziękowała wszystkim współpracownikom za 
współprace. Wójt stwierdziła że jest to wspólny sukces i wyraziła nadzieję, że w przyszłym roku 
będzie to wyższa lokata. Ponadto Gmina Kołbaskowo została wyróżniona, jako jedyna z gmin, 
nagrodą Business Club dla gminy, która gospodarczo rozwija się bardzo intensywnie. Jest to więc 
sygnał że idziemy w dobrym kierunku. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że tak pojazd się toczy, jak kierowca nim kieruje. Nie 
byłoby takich osiągnięć gdyby nie było lidera, który zawsze miał jasną wizję, co się w gminie dziać 
powinno. Na szczęście również radni są za tym, żeby tę wizję realizować. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej radny Tomasz Kufel zaproponował, aby przy 
Gminnym Ośrodku Kultury, Sportu i Rekreacji w Przecławiu postawić tzw. Butelkomat, który 
skupowałby, za kwotę przykładowo 5 groszy, każdą butelkę plastikową lub puszkę. Koszt takiego 
butelkomatu to około 30 tysięcy złotych. Radny stwierdził, że chciałby aby na kolejnej sesji takie 
decyzje były podjęte, jeśli są takie możliwości. 

Wiceprzewodniczący Rady radny Zbigniew Szczuplak odczytał uchwały Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 9 stycznia 2020 r. Uchwała Nr 
VII.14.2020 w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w 
budżecie Gminy Kołbaskowo na 2020 rok oraz uchwała Nr VII.15.2020 w sprawie wydania opinii 
o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Kołbaskowo. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo Klubu 
Radnych „Gmina 2030” informującego o zmianie składu klubu. 

Kolejna sesja zaplanowana została na dzień 2 marca 2020 roku. 
 

Punkt 14: 
Zamknięcie sesji. 

W związku z realizacją wszystkich punktów zaplanowanego porządku obrad 
Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 14.29. zamknęła obrady XV Sesji Rady Gminy Kołbaskowo. 

 
 
PROTOKOŁOWAŁA:               PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY 
 
Marta Bernatowicz               Dorota Trzebińska 
 


